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Feestelijk 
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We vieren dit jaar ons vijfjarig jubileum! Dit schooljaar 
staat in het teken van ‘omzien naar elkaar en van daaruit 
handelen’. In deze gazzetta blikken we terug op de 
feestelijke start en kijken we vooruit naar de rest van 
het jaar. We vervullen onze maatschappelijke opdracht 
door bijvoorbeeld aandacht te geven aan een veilige 
schoolomgeving, duurzaamheid, gelijke kansen, inclusie 
en diversiteit. Vooral met de feestdagen in zicht is het 
extra belangrijk om naar elkaar om te zien.

Jeanette, Menno en Jordi
College van Bestuur VISTA college

JUBILEUMEDITIE
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Warm
Hart

De nieuwe 
studenten-
ambassadeur 
van VISTA

Ontdek in deze gazzetta hoe wij bij VISTA al een 
steentje bijdragen en laat je inspireren mee te doen.
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Het is namelijk heel mooi om iemand te 
helpen. Daarom werken wij met zoveel 
passie samen aan top onderwijs. Maar je 
laten helpen is anders, dat is spannend. 
De neiging is er om alles zelf op te knappen, 
maar zo goed als jij iemand kunt helpen, 
zo goed kun jij ook geholpen worden. Denk 
er eens over na in de komende weken, want 
mensen helpen, doen we graag – 
ook elkaar! 

Terugkijkend op al vijf jaar VISTA staat er 
een club waar ik niets anders dan trots 
op kunt zijn. Dankzij onze inspanningen 
hebben vele studenten hun studie succesvol 
afgerond, een mooie plek gevonden in de 

maatschappij en een netwerk opgebouwd 
van mensen die om hen geven. Jij zorgt 
voor geluk bij andere mensen; studenten, 
ouders maar ook bij collega’s. Daarvoor 
wil ik je heel erg bedanken. Het is namelijk 
niet vanzelfsprekend. Het vergt een forse 
inspanning. 

Ik wens je, mede namens Jeanette en 
Menno, hele mooie dagen toe! Dagen 
waarin je mag dromen over jouw gouden 
toekomst en kan genieten van alle kleine 

dingen in het leven.

Jordi Aelmans, College van Bestuur

Warm 
hart

WIJ ZIEN JOU. 
OMZIEN NAAR 
ELKAAR EN 
VAN DAARUIT 
HANDELEN

Saar Vos (coördinator 
vertrouwenspersonen) legt uit 
wat een veilige school voor haar 
betekent, waarom ze dat zo 
belangrijk vindt en waar onze 
studenten op dit gebied mee te 
maken hebben.

Saar (en het team van vertrouwenspersonen) 
ondersteunt studenten die zich melden met 
een vraag of incident op het gebied van sociale 
veiligheid. 

“Maar we willen graag meer preventief gaan 
werken. Sinds kort hebben we een nieuw 
systeem. Het aantal interne vertrouwenspersonen 
is  teruggebracht tot vijf en er is een externe 
vertrouwenspersoon benoemd. We hebben 
daardoor meer formatie per persoon gekregen. 
Dat geeft ruimte om docententeams te begeleiden 
op het gebied van sociale veiligheid. Denk aan 
pesten, discriminatie of grensoverschrijdend 
gedrag. Door voorlichting en training kunnen 
we werken aan weerbaarheid, het herkennen 
van grenzen en op een goede manier aangeven 
waar die grenzen liggen. Interactie en een 
maatwerkaanpak; dat is de sleutel. Daarnaast 
willen we er voor zorgen dat studenten en 
docenten weten wat we doen en dat ze ons vinden.

VISTA wordt natuurlijk ook geraakt door 
maatschappelijke ontwikkelingen.”

“Het is geen makkelijke tijd 
voor jongeren. Een grote groep 
worstelt met hun geestelijke 
gezondheid. We zien veel 
armoede en depressiviteit. De 
negatieve invloed van social 
media is groot en de toestand in 
de wereld heeft ook impact.” 

Saar realiseert zich terdege dat er grenzen zijn aan 
de invloed die je als school hebt.
“We zijn een onderwijsinstelling, geen 
zorginstelling. Maar we hebben wel studenten in 
huis die op dit moment flinke zorgvragen hebben. 
We doen daar als VISTA echt wel mooie dingen 
in, maar het blijft een fikse uitdaging. Dat er vorig 
jaar bezuinigd is op studentenbegeleiding helpt 
natuurlijk niet mee. En dan ligt er nog een enorme 
druk op mentoren om studenten binnenboord te 
houden. Er spelen nogal wat belangen.” 

Er gebeurt veel op het gebied van sociale 
veiligheid. Daardoor is het een uiterst complex 
vraagstuk.

“Ik ben heel blij dat er een integrale 
veiligheidscoördinator komt, daar verwacht ik veel 
van. Dat gaat zeker helpen om te stroomlijnen. 
We doen als VISTA heel veel dingen, maar we 
weten vaak niet wat en wie er verantwoordelijk 
voor is. We weten alleen vaak niet wat of wie er 
verantwoordelijk voor is. Dat levert veel onnodig 
zoekwerk op. Neem ons huidige intranet als 
voorbeeld. Sterkte als je daar gaat zoeken op 
sociale veiligheid.”

Saar heeft vertrouwen in de toekomst. “Over drie 
jaar….? Dan biedt een integraal veiligheidsbeleid 
structuur, duidelijkheid én inzicht. We hebben 
flinke stappen gezet in het ondersteunen van 
docententeams en we helpen studenten met 
weerbaarheid. Zo voorkomen we ongewenst 
gedrag.”

Door de ogen 
van Saar Vos

Wat maakt de kerstvakantie zo’n fijne vakantie? Is het de gezelligheid 

met familie en vrienden, het lekkere eten, of de heerlijke warmte 

binnen terwijl het buiten vriest? In de winter, en zeker rond de 

feestdagen, lijkt het wel alsof we meer omkijken naar elkaar. We geven 

elkaar cadeautjes, we nemen meer tijd voor elkaar en we zien elkaar 

nog meer dan normaal. In deze tijd van verbinding kijken we veel naar 

elkaar om, maar laat jij jezelf ook zien? Durf je mensen echt te laten 

weten hoe jij je voelt? Of houd je toch liever je masker op? 
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De eerstejaarstudenten van onze opleidingen Kok 
en Zelfstandig werkend kok hebben hard gewerkt 
om een feestelijk menu samen te stellen. Na bijna 
tien weken opleiding zijn ze trots om te laten 
zien wat ze al kunnen. Het menu, vol smaakvolle 
klassiekers, weerspiegelt de creativiteit en de culinaire 
vaardigheden die ze tot nu toe hebben ontwikkeld.

BENIEUWD NAAR DE 
VOLLEDIGE RECEPTEN? 
SCAN SNEL DE QR-CODE!

➀

Voorgerecht

Caesar salad

Een frisse en verfijnde 
klassieker die altijd in 
de smaak valt.

➁ 

Tussengerecht 

Champignons 
à la escargot met 
bladerdeeg

Champignons, bereid in de 
stijl van escargots, perfect 
gekruid en een heerlijke 
smaakmaker.

➂

Hoofdgerecht

Saltimbocca met 
rodewijnjus

Een traditioneel Italiaans 
gerecht, met een rijke saus, 
aardappel espuma & 
kaantjes, geserveerd met 
wintergroenten zoals rode 
kool en spruitjes.

➃

Dessert

Verloren brood 
met vanille-ijs

Een zoet en verwarmend 
dessert met kaneelappel-
tjes en meringueschuim, 
de perfecte afsluiter van 
een feestelijk diner.

VISTA kerstsongs
Hoe zien VISTA studenten de feestdagen 
voor zich in 2034? Bekijk hier de muziekvideo 
van de winnaar, Peer Hartog.

Moving Slowly
De feestdagen komen eraan, maar niet iedereen 
heeft nog iemand om het mee te vieren. Luister 
hier naar het trieste relaas van iemand die met 
weemoed terugdenkt aan een tijd, die al lang is 
gepasseerd, maar zo dichtbij voelt.

Feestelijk
menu

STEM!
Dé Onderwijsinnovatie 2024 
zit nu in ronde 2, waarin zes 
innovaties beoordeeld worden 
op impact, vernieuwing en 
overdraagbaarheid. In de finale, 
die in januari plaatsvindt, kiezen de 
medewerkers van VISTA met hun 
stem de uiteindelijke winnaar!

https://qrco.de/bfaBIz
https://qrco.de/GazzettaWinter2024
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“In Irak volgde ik een opleiding tot verpleger”, 
begint Meteab. “Sinds februari van dit jaar zit ik in 
de klas bij Fabienne en heb ik drie dagdelen per 
week Nederlandse les op A1-niveau*. Daarvoor 
volgde ik een cursus Alfabetisering. Ik maak 
nog niet teveel plannen. Ik wil eerst de taal goed 
beheersen, daarna kijk ik weer verder.”
 
Meteab vindt het fijn om bij VISTA naar school te 
gaan. “Onze klas bestaat uit 17 tot 20 deelnemers 
uit verschillende landen. Uit Syrië, Jemen en 
Eritrea, maar ook uit bijvoorbeeld Griekenland en 
Slowakije. We hebben respect voor elkaar en voor 
de docent. Dat vind ik erg belangrijk. In Nederland 
kun je makkelijk contact maken met een docent. In 
Irak was dat een stuk moeilijker. Het contact met 
mensen buiten de school is wel anders. Ze praten 
heel snel, dat is moeilijk te volgen.” 
Fabienne legt uit hoe de deelnemers haar rol als 
docent zien. “Deelnemers hebben vaak nog weinig 
contacten in Nederland. Omdat ze met de docent 
een paar keer per week contact hebben, zijn we 
een constante factor voor hen. Dat zorgt voor een 

speciale band. We proberen hen zo goed mogelijk 
te helpen. Niet alleen met taal, maar ook met vragen 
over hun functioneren als burger, als onderdeel 
van de Nederlandse maatschappij. Dat maakt 
dit werk zo mooi. We bewaken wel onze grenzen, 
hoor. We zijn natuurlijk geen hulpverleners.”

Meteab legt verder uit hoe hij de verschillen met 
het onderwijs in Irak ervaart. “Er zijn natuurlijk ook 
hier regels in de les, maar onze taaldocenten zijn 
minder streng dan de docenten in Irak. We kunnen 
makkelijk contact maken. Dat is fijn.

Mijn opleiding in Irak was in het Arabisch. In het 
vijfde jaar kregen we plotseling boeken in het 
Engels, terwijl de studenten geen Engelse les 
hadden gehad. Hier in Nederland heb ik eerst het 
Latijnse schrift geleerd en nu krijg ik les op A1-
niveau. Dat is veel logischer.”  

De aanleiding voor Meteabs komst naar 
Nederland is best heftig. “Als niet-moslim was Irak 
niet langer veilig voor mij en mijn gezin. 

Wij woonden bij mijn ouders toen we besloten dat 
het te gevaarlijk werd voor ons. Zo kwamen we 
terecht in Nederland. We zijn heel blij dat we nu 
hier wonen. Het is een fijn en vooral vrij land.

Sommige dingen zijn hier beter geregeld. De 
school van mijn dochter is nu vlakbij. In Irak 
moesten we 6 kilometer lopen. In Irak kon ik na 
mijn opleiding geen werk vinden. Hier zijn er meer 
kansen.” 

Hoe Meteab de toekomst ziet? “Als ik straks 
de taal goed beheers, kan ik mijn dochters met 
school en huiswerk helpen. Dat vind ik belangrijk. 
Uiteindelijk wil ik graag werken in een apotheek.”

* Iemand die (alleen) taalniveau A1 begrijpt en 
spreekt, is een beginnend taalgebruiker. Hij 
begrijpt eenvoudige woorden en namen en heel 

korte zinnen.

Door de ogen van 
Meteab Hussein en 
Fabienne Pallada

VISTA Heerlen 
opent XR-Lab 
en Digi-Lab: 

Innovatie met 
maatschappelijke 
meerwaarde

Bij VISTA college werken we dagelijks 

aan de toekomst van ons onderwijs. 

In het kader van 'omzien naar elkaar' 

brengen we innovatie naar de regio 

en geven we studenten, docenten en 

medewerkers de tools om samen vooruit 

te komen. Zo hebben we de afgelopen 

anderhalf jaar hard gewerkt aan de 

integratie van Extended Reality (XR) 

in ons onderwijs. Dit is een voorbeeld 

van hoe technologie wordt ingezet om 

leerdoelen effectiever te bereiken en het 

onderwijs naar een hoger niveau te tillen. 

Een toegewijde kerngroep binnen VISTA – 
bestaande uit o.a. de blended coach XR, IMMI, 
de practor digitale pedagogiek & didactiek en 
technische ondersteuners – werkt met passie 
aan de implementatie van XR-technologie. 
Het doel is om verschillende opleidingen 
te ondersteunen bij het gebruik van Virtual 
Reality (VR) en Augmented Reality (AR), zodat 
studenten zich optimaal kunnen ontwikkelen. 
Dit sluit aan bij de maatschappelijke vraag naar 
digitale vaardigheden, waar VISTA college zich 
inzet voor gelijke kansen voor iedere student.

XR Groeiraster: Duidelijke 
ondersteuning en overzicht
In de afgelopen tijd hebben we veel 
geïnvesteerd in het onderzoeken van de 
mogelijkheden van XR en het inventariseren 
van de specifieke behoeften binnen onze 
opleidingen. Dit resulteerde in het XR 
Groeiraster, een visueel overzicht van 
beschikbare software, apparatuur, virtuele tours 
en professionaliseringsaanbod voor docenten. 
Het Groeiraster maakt het voor iedereen binnen 
VISTA eenvoudiger om toegang te krijgen tot 
de nieuwste technologieën.

Efficiënter en gezamenlijk werken
Om de inzet van XR te optimaliseren, hebben 
we gekozen voor een gecentraliseerde aanpak. 
Zo wordt het voor verschillende opleidingen 
eenvoudiger om gebruik te maken van XR, 
terwijl we tegelijkertijd kosten besparen. 
Materialen en ruimte kunnen via TopDesk 
worden gereserveerd en er is technische 
ondersteuning beschikbaar. Dit zorgt ervoor dat 
iedereen zich kan concentreren op de inhoud 
en niet op technische obstakels.

De XR- en Digi-Labs: 
De toekomst in de regio
De verhuizing van het XR-lab naar lokaal 
D017 op de Valkenburgerweg in Heerlen 
biedt studenten en docenten de ruimte 
om te leren met XR. Het Digi-lab in lokaal 
D016 biedt ondersteuning bij andere 
digitaliseringsvraagstukken. Samen zetten we 
de volgende stap in het creëren van een digitale 
toekomst voor onze studenten en de regio.

Meer weten?
Neem contact op met Roel Peijs, blended coach 
XR, via r.peijs@vistacollege.nl.

TAAL+ deelnemer Meteab Elias Hussein (30) 
woont sinds 2021 in Nederland. Hij woont hier met 
zijn vrouw en dochters. Zijn vrouw en de oudste 
dochter kwamen in augustus 2023 naar Nederland. 
Hun tweede dochtertje werd 6 maanden geleden 
hier geboren. Meteab krijgt bij VISTA taalles van 
collega Fabienne Pallada.
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Groen is het
nieuwe gewoon
Eén van de manieren waarop we onze maatschappelijke 
opdracht vervullen, is door oog te hebben voor duurzame 
alternatieven. Hier zijn we al enkele jaren mee bezig. 

Wist jij dat VISTA ...

... afval scheidt in restafval, plastic en papier?

... gebruik maakt van glazen en mokken voor koffie en thee, 

in plaats van wegwerpbekers?

... deze VISTA gazzetta alleen in een kleine oplage print? 

Want de grote meerderheid leest dit op een scherm.

... deze VISTA gazzetta afdrukt op papier van PaperWise? Dit is papier is 

houtvrij, gemaakt van bladeren en stengels die normaliter verbrand zouden 

worden. Het is dus papier dat geproduceerd met heel weinig CO2 uitstoot. 

... de Valkenburgerweg verwarmt en koelt met water uit oude mijnen 

en restwarmte van het APG-datacentrum in Heerlen?

...begin dit schooljaar herbruikbare broodtrommels heeft uitgedeeld? 

Zo gebruiken we met zijn allen minder plastic zakjes...

... lampen heeft op bewegingssensor? Op die manier is het licht

 uit als er niemand in die ruimte is.

... iedereen stimuleert om met de fiets naar school te komen?

... veel studenten inzet om projecten te verwezenlijken? Bijvoorbeeld van de 

opleidingen Entertainment, Media, Sign & Interieur en Horeca & Toerisme. 

Bij VISTA college besteden we speciale aandacht aan het thema 

duurzaamheid. We laten ons daarbij inspireren door de 17 

Sustainable Development Goals (SDG’s). VISTA brengt 

de volgende vier doelstellingen onder de aandacht: 

3 Goede gezondheid

4 Kwaliteitsvol onderwijs

5 Gendergelijkheid

12 Duurzame consumptie-, en productiepatronen

Er zijn activiteiten voor teams en klassen, zoals de 

klimaatworkshop. Je leert en discussieert over het klimaat en de 

SDG's. Hoe kun jij als persoon, met je klas of met je team zorgen 

voor verandering? Ben jij ook bezig met duurzaamheid of wil je 

meer weten? Neem contact op met Iris Laven, onderzoeker en 

ambasssadeur SDG's (i.laven@vistacollege.nl).

Sustainable 
Development 
Goals bij VISTA

Vijf jaar 
maatschappelijke 

impact: samen met 
studenten, medewerkers 

en partners verbinden 
we maatschappelijke 

vraagstukken in 
onze regio en 

pakken wij ze aan. 

Met een positieve blik 
vooruit — Goudkijkend 

en realistisch — bouwen 
we aan een toekomst 

waarin ieder talent telt.

Jeanette Oostijen, 
voorzitter van het College van Bestuur, 

tijdens Goudkijkendiner op 
5 september 2024, Beek
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Een gouden zet voor 
vliegtuigonderhoud

Van boodschap tot kunstwerk
De opdracht kreeg een creatieve draai: de 
studenten moesten hun brief verwerken in 
een eigen ontworpen kaart. Zo werd het niet 
alleen een boodschap, maar een kunstwerkje 
dat de ontvanger echt zou kunnen raken.

Met zorg en toewijding
De studenten schreven over hun vakanties, 
hun gedachten en blije momenten en gingen 
vol toewijding aan de slag met het ontwerp 
van de kaarten. Toen de kaarten klaar 
waren, bracht Marit ze naar verschillende 
verzorgingstehuizen in de regio. De bewoners 
waren verrast en gaven aan graag een brief 
terug te sturen. Nu wachten de studenten met 
spanning op een reactie. 

Klein gebaar, groot verschil
Het mooie van deze opdracht? Het gaat 
niet om wat er precies in de brief stond, 
maar om de verbinding die ontstond. Voor 
de studenten een kans om verder te kijken 
dan hun eigen wereld, voor de ouderen een 
gebaar van zorg en aandacht in een tijd 
waarin eenzaamheid regelmatig om de hoek 
komt kijken. Zonder grote verwachtingen gaf 
deze opdracht iedereen iets waardevols terug: 
de wetenschap dat een klein gebaar een groot 
verschil kan maken.

De simulator is veel meer dan een nieuw 
lesmiddel. Het is een krachtig platform 
om samenwerking en zelfvertrouwen 
verder te stimuleren. In de wereld van 
vliegtuigonderhoud, die volop in beweging 
is, willen we ervoor zorgen dat onze 
studenten altijd klaar zijn voor de nieuwste 
ontwikkelingen. Zo leiden we professionals op 
die niet alleen technisch sterk staan, maar ook 
flexibel zijn in een snel veranderende wereld.

Met deze simulator kunnen we onze focus 
op 'Gaan voor Groei' kracht bijzetten. 
Onze studenten leren niet alleen omgaan 
met techniek, maar ontwikkelen ook 
hun probleemoplossend vermogen en 
samenwerken – essentieel in een vakgebied 
waar teamwerk en heldere communicatie 
voorop staan.

Bovendien sluit dit perfect aan bij ons streven 
naar een 'Leven Lang Ontwikkelen'. Dankzij de 
simulator bieden we een leeromgeving waarin 
studenten en medewerkers blijven groeien 
en zich continu aanpassen aan de nieuwste 
technologieën. Dit houdt niet alleen ons 
onderwijs actueel, maar biedt ook kansen voor 
de toekomst van onze regio en de wereld van 
de luchtvaart.

Met de komst van een gloednieuwe Boeing 737-simulator zetten 
we vol trots een nieuwe stap in de wereld van vliegtuigonderhoud. 
Deze indrukwekkende aanwinst geeft onze studenten een unieke 
kans om met realistische, hands-on trainingen hun vaardigheden 
naar een hoger niveau te tillen. Hiermee maken we onze visie 
‘Goudkijken’ waar: we hebben met elkaar goud in handen.

Een brief 
voor een 
ander
Aan het begin van het schooljaar gaf 

Marit Nellessen, stagiaire Nederlands 

bij Mediavormgeving, Signmaking en 

Interieur Advisering, haar studenten 

een bijzondere opdracht. Ze vroeg 

hen om een brief te schrijven aan 

een oudere in een verzorgingstehuis 

over hun vakantie. Een klein, maar 

persoonlijk gebaar.
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Milan Wings (17 jaar) zit in het tweede 
jaar van de opleiding Zelfstandig 
werkend kok. Hij is een enthousiaste, 
open jongeman die vlot en voluit 
vertelt. In zijn vrije tijd speelt hij graag 
handbal. Hij volgt Elise Habets op 
als studentenambassadeur. Elise is 
inmiddels klaar met haar opleiding en 
verlaat VISTA.

Hoe kwam Milan op het idee om 
ambassadeur te worden?
“Ik had meegewerkt aan een video 
voor VISTA bestaat vijf jaar. Tijdens het 
jubileumdiner kwam ik op het podium 
terecht om daarover te vertellen. Ik 
was helemaal niet zenuwachtig. Het 
ging blijkbaar zo goed, dat Wilma 
Lautenbach (VISTA Inspired) mij vroeg 
of ik de nieuwe studentenambassadeur 
van VISTA wilde worden. Daar moest 
ik wel even over nadenken. Maar ik 
besloot al snel het te doen.”

Voor Milan was meteen duidelijk 
waarom het ambassadeurschap 
hem aantrok. 
“Ik had niet echt een beeld van het 
ambassadeurswerk. Ik besloot gewoon 
in het diepe te springen. Ik praat 
graag met andere mensen. Vanaf het 
moment dat ik ja heb gezegd, willen 
allerlei mensen opeens met mij praten. 
Dat vind ik fantastisch. Het lijkt me 
mooi om vooral de verhalen die ik bij 
medestudenten ophaal, in te zetten om 
hun ervaring bij VISTA te verbeteren.”

VISTA vindt studentenparticiaptie 
belangrijk. Hoe ziet Milan dat? Is er 
voor hem een rol weggelegd?
“Voor mij is dat breder dan studenten 
die meedoen met activiteiten zoals 
de open dag. Dat is ook belangrijk. 
Maar ik denk bij participatie vooral 
aan actief betrokken zijn bij VISTA en 
het onderwijs. Wat vinden studenten 
daarvan? Zijn er zaken die anders 
en beter kunnen? Hoe stimuleer ik 
studenten om hun stem nog meer te 
laten horen?”

Milan is begin oktober officieel 
gestart. Heeft hij als ambassadeur al 
dingen ondernomen?
“Dat moet eigenlijk nog komen. Ik was 
wel al aanwezig bij een gesprek met 
Adnan Tekin, de voorzitter van de MBO-
raad. Tijdens de voorbereiding voor de 
open dag heb ik veel contact gelegd 
met mensen en was ik bezig met een 
sociale media takeover. Het was een 
geweldige ervaring om zo direct bij te 
dragen aan het succes van de dag.” 

Met welk resultaat zou Milan 
over een jaar tevreden?
“Ik zou tevreden zijn als ik er op een of 
andere manier aan heb bijgedragen 
dat er meer inspraak is voor studenten 
en dat ze daar ook actief gebruik van 
maken.”

Hoe gaat Milan dat aanpakken?
“We zijn begonnen met een podcast. Ik 
wil graag dat elke aflevering studenten 
van een ander opleiding iets vertellen 
over de zaken waar ze dagelijks mee 
te maken hebben. Maar niet alleen de 
problemen of de uitdagingen, hoor. Er 
moet ook aandacht zijn voor mooie 
dingen.” 

“het vergroten van de 
studentenparticipatie”

Wat is je een ambitie als 
ambassadeur?
“Ik zei het al; het vergroten van de 
studentenparticipatie. Ik versta 
daaronder dat studenten op een 
makkelijke, veilige en persoonlijke 
manier hun mening kunnen geven. 
Positief kritisch en gericht op 
het verbeteren van hun ervaring 
en opleiding bij VISTA. Het 
allerbelangrijkste is dat ze zien dat er 
iets met hun stem en inbreng gedaan 
wordt. Dat het echt iets oplevert. Dan 
komt het vanzelf goed.” 

Op 10 april 2025 bouwen we verder aan 
onze visie ‘Gaan voor Groei’ door collega’s 
samen te brengen en onze onderwijs-
ambities te versterken. Met een focus op 
ontmoeting en verbinding willen we het 
onderwijs van de toekomst vormgeven, 
voortbouwend op vier pijlers: 

Gepersonaliseerd Leren

Ontwikkelingsgericht Begeleiden

Activerende Didactiek

Contextrijk Opleiden

Save the date

10 APRIL 2025

Ben jij klaar voor groei? 
Ontwikkel nieuwe vaardigheden of 
verbeter bestaande met trainingen, 
webinars en masterclasses uit onze 
uitgebreide catalogus en maak je 
werk nóg leuker en effectiever!

De nieuwe 
studenten-

ambassadeur 
van VISTA

https://qrco.de/bfZnfe
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Kernwaarden
Respectvol
We zien en behandelen
de ander als een waardig
en waardevol mens.
Net als onszelf.

Samen
Samen gaan we de 
verbinding aan. Zo tillen
we onszelf en elkaar 
naar een nieuw niveau.

Nieuwsgierig
We kijken met open blik en 
échte aandacht. Ik zie jou,
en jij ziet mij. Zo groeien  
we samen verder.

Ondernemend
We hebben oog voor onze 
omgeving en elkaar. Zo zien 
we kansen in een wereld die 
voortdurend in beweging is.

Colofon
Deze VISTA gazzetta is samengesteld door: 
Jeanette, Menno, Jordi, Milan, Peer, BRAVO, Bas, stagiairs van Inspired, Roel, Marit, Sylvian,
Saar, Meteab, Fabienne, Milan, eerstejaars studenten opleiding Kok en Zelfstandig werkend kok.

Aan deze VISTA gazzetta werkten verder mee: 
Whitney, Leon, Dominiek, Elise, Bionda, Manon.

Creatie: KACE
Beeld: Jonathan Vos, Orange Media, Elena Senden
Drukwerk: Andi Smart Print Solutions

Terugkijken en toewensen

Deel je mening!
Wij zijn enorm benieuwd naar wat 
jij van de VISTA gazzetta vindt. 
Tips en tops; alle opmerkingen 
zijn welkom via:

Hoe kijk jij terug op de eerste helft van dit schooljaar 
en wat wens je voor de tweede helft? 

Selma en Halle
"We kijken tevreden terug op onze stage bij VISTA Inspired, waar we vaardigheden in agendabeheer, het maken van marketing- en projectplannen en 
professioneel communiceren ontwikkelden. We willen gemotiveerd blijven om de tweede helft van dit schooljaar succesvol af te ronden."

Milan
"Ik heb al veel plezier in mijn nieuwe functie als studentenambassadeur. Ik wil mijn vaardigheden verder ontwikkelen 
en nieuwe initiatieven starten om de studentparticipatie en betrokkenheid verder te vergroten."

Sylvian
"Mijn afdeling en ik hebben veel gerealiseerd in grote projecten, zoals het VISTA diner en het MBO Digitaal congres, waarbij we studenten zoveel mogelijk 
in de leiding plaatsten. Ik wens liefde, vrede en gezondheid voor iedereen en hoop op een mooie leerperiode in het onderwijs, vol plezier en contextrijke 
evenementen, waarbij iedereen van het moment geniet."

Yuko
"De eerste helft van het schooljaar was druk, maar ook waardevol. Door activiteiten met studenten en collega's 
voel ik het versterkte gevoel van 'wij zien jou', waardoor VISTA persoonlijker aanvoelt."

Docent in Heerlen
"Ik hoop op meer samenwerking tussen afdelingen en collegiale activiteiten, zodat VISTA minder groot en onbekend aanvoelt. 
Ik ben positief over de stijgende interesse van nieuwe leerlingen en de toekomst van VISTA College."

Elena
"Ik kijk tevreden terug en waardeer de mensen met wie ik in contact sta. Dit verhoogt mijn motivatie om naar school te gaan."

Sofie
"Ik ben onder de indruk van alles wat VISTA college doet, zowel binnen het onderwijs als met activiteiten en ondersteuning."

Nick
"De eerste helft van het jaar was druk en stressvol, maar ook leerzaam. Ik heb VISTA Inspired goed leren kennen en kreeg de kans om mijn vaardigheden 
te laten zien en ontwikkelen. Ik kijk uit naar het tweede deel van het jaar, met als hoogtepunt de praktijkweken, die als het leukste deel van de opleiding 
worden gezien."

Docent in Heerlen 
"Het eerste deel van het jaar ging snel voorbij, maar het was een periode van veel leren en nieuwe ontwikkelingen in schoolprojecten. 
Ik ben positief over de toekomst en kijk uit naar verdere vooruitgang in de schoolprojecten."

https://forms.office.com/Pages/DesignPageV2.aspx?subpage=design&FormId=0p62_o-r2kOWbdfWJIt2niO3qRVpTXNDqH-fiSLhlilUOUcwOFZGSzFaVkZCVjRPV0k5UUpOM0pBSy4u&Token=6e3b02cf217545ad9a26b137bfc26165
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